
Aan de raad van Renkum

Beste collega’s,

Begin september maakten wij met alle fracties de afspraak om gesprekken te voeren 
over de financiële uitdagingen van de gemeente en het vervangen van de vertrokken 
wethouder. Het doel was om als voltallige raad samen de moeilijke beslissingen te 
nemen om Renkum toekomstbestendig te kunnen houden. Als coalitie concluderen wij 
dat dit tijdens de begrotingsbehandeling niet is gelukt. Wij besluiten daarom de 
gesprekken over een raadsakkoord niet voort te zetten.

De meerjarenbegroting is aangenomen. Deze zal naar verwachting goedgekeurd worden 
door de Provincie, maar daarmee zijn we er niet. De gemeente moet ook bestuurd 
worden. Dat willen wij niet doen met een minderheidscoalitie. Daarom zetten we de 
deur open voor partijen die met ons willen samenwerken. We gaan graag in gesprek met 
elke fractie die aangeeft verantwoordelijkheid te nemen voor het besturen van de 
gemeente. Vóór 25 november willen we graag zicht hebben of een collegedragende 
meerderheid in de raad mogelijk is. 

Die tijdsdruk is er omdat het college dringend versterking nodig heeft en wij onze 
inwoners, het college en onszelf op korte termijn duidelijkheid willen geven. 

We hopen in jullie betrokken gesprekspartners te treffen en zijn natuurlijk bereid 
eventuele vragen te beantwoorden.

Namens GroenLinks, VVD en PvdA, 
Eveline Vink, Wouter Hoge en Tom Erkens


